

## PRAYERS

Pursuant to Standing Order 43, on motion of Mr. Haidasz, seconded by Mr. Philbrook, it was resolved,—That this House urges the Minister of Veterans Affairs to consider introducing appropriate amendments to the prisoners of war legislation so that compensation provided therein will apply to those who are Canadian citizens and were prisoners of war or escapees in World War I or World War II, and who fought alongside the Canadian Armed Forces.

Mr. Lang, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Report of the Commission on the Costs of Transporting Grain by Rail, Volume II, dated November, 1977. (Carl M. Snavely - Commissioner). (English and French).—Sessional Paper No. 303-4/122.

Mr. Trudeau, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Telexes from the Prime Minister to the Provincial Premiers concerning the First Ministers' Conference to be held February 13, 14 and 15, 1978, including the agenda for the meeting. (English and French).—Sessional Paper No. 303-5/69.

Mr. Andras (Port Arthur), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Report on the Audit of the Office of the Auditor General for the fiscal year ended March 31, 1977. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/100.

Mr. Beatty, seconded by Mr. Clarke (Vancouver Quadra), by leave of the House, introduced Bill C-419, An Act to amend the Diplomatic and Consular Privileges and Immunities Act, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Pursuant to Standing Order 58, Mr. Nielsen, seconded by Mr. Halliday, moved,—That this House deeply regrets the failure of the Solicitor General to adopt and implement the sixty-five unanimous recommendations of the Sub-Committee on the Penitentiary System in Canada, and therefore directs the government to adopt and implement forthwith the whole of these recommendations to promote meaningful penitentiary reform and to prevent further hostage incidents.

After debate thereon, proceedings on the motion expired.

## PRIÈRE

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Haidasz, appuyé par M. Philbrook, il est résolu,—Que la Chambre presse le ministre des Affaires des anciens combattants d'envisager la présentation de modifications appropriées à la législation sur les prisonniers de guerre afin que l'indemnité y prévue s'applique aux personnes qui sont citoyens canadiens et ont été prisonniers de guerre ou évadés pendant la première ou la seconde guerre mondiale, et qui ont combattu aux côtés des Forces armées canadiennes.

M. Lang, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapport de la Commission d'enquête sur les coûts du transport du grain par rail, Volume II, en date de novembre 1977. (Carl M. Snavely, commissaire). (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-4/122).

M. Trudeau, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie de messages par telex adressés par le Premier ministre aux premiers ministres des provinces, relativement à la Conférence des premiers ministres devant être tenue les 13, 14 et 15 février 1978, y compris un avant-projet d'ordre du jour. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-5/69).

M. Andras (Port Arthur), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapport sur les recettes et déboursés du bureau du vérificateur général, pour l'année financière terminée le 31 mars 1977. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-1/100).

M. Beatty, appuyé par M. Clark (Vancouver Quadra), dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-419, Loi modifiant la Loi sur les privilèges et immunités diplomatiques et consulaires, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

En conformité des dispositions de l'article 58 du Règlement, M. Nielsen, appuyé par M. Halliday, propose,—Que la Chambre regrette beaucoup que le solliciteur général n'ait pas adopté et appliqué les soixante-cinq recommandations faites à l'unanimité par le sous-comité sur le régime d'institutions pénitentiaires au Canada, et qu'en conséquence elle requière le gouvernement d'adopter et d'appliquer sans délai l'ensemble de ces recommandations afin de promouvoir une réforme sensée du système pénitentiaire et de prévenir d'autres prises d'otages.

Après débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées.